

Referat fra bestyrelsesmøde i SKS

Onsdag den 14. marts 2024 kl. 19.00 i klublokalet

Tilstede: Linda, Michael, Stig W, Tristan, Bo, Ole og Torsten

Afbud: Ingen

Referent: Torsten.

Det blev besluttet at referatskrivning går på skift mellem bestyrelsesmedlemmerne

Ad. 1 Konstituering

- Næstformand: Torsten
- Facebook administration: Tristan
- IT: Stig
- Webmaster: Bo
- Kontakt til andre klubber og foreninger: Michael og Stig
- Idrætsrådet, kontakt til Ishøj Kommune. Der er møde allerede onsdag, det er et repræsentantskabsmøde. Linda og Michael deltager. Ole vil gerne på sigt. Der er ca. 5 møder årligt.

Ad. 2. Fra formanden

- Michael deltog i bestyrelsesmøde i Idrætsrådet lige efter GF. Rådet deler penge ud. Har SKS noget som vi kan søge om? F.eks. nyt inventar, uddannelse, joller etc. Det overvejes.
- Vi diskuterede mail fra Kabysen om Kabysens anvendelse af 1. sal. Michael deler forpagtningsaftalen med bestyrelsen. Herefter kan næste skridt drøftes. Michael svarer på mail og korrigerer, idet det ikke er SKS, der har opsagt aftalen om 1. sal men Kabysen.
- Juniorcenteret og alle aktiverne SKS har liggende der blev vendt. Michael kontakter John Røjlund med henblik på at få indblik i hvad der evt. tilhører SKS. ISK søges inddraget. ISK har GF i næste uge. Måske kommer der nyt omkring Juniorcenteret der.
- Der var kort diskussion om SKS medlemskab af Dansk Sejlunion, uden der blev truffet nogen beslutning. Drøftes på et senere tidspunkt.
- Michael havde efterlyst input fra bestyrelsen vedr. kompetencer og hvad man ønsker at arbejde med for klubben. Der var kommet 2 input. De øvrige er på vej.

Ad. 3 Orientering fra kassereren

- Budgettet er stramt og der skal spares.

- Vi skal betale DSU, hvilket plejer at passe med vores tilskud fra Ishøj Kommune, ca. 35.000 kr. / år.
- Det koster mange penge når der betales via MobilePay. Det er ca. 1% om året. Linda vender tilbage med input om hvad det koster SKS. Skal det evt. koste ekstra at betale med MP ?
- Der er ca. 165.000 kr. i kassen, hvilket ikke er meget for en klub af SKS's størrelse.
- Beslutning om indkøb af nye møbler udskydes indtil vores indtægter er kendt

Ad. 4 Orientering fra webmaster

- Bo oplyser, at han har fået mail på plads til kasserer, bestyrelse og aktivitetsudvalg.
- Bo har undersøgt, om bestyrelsesmedlemmerne kan besvare mail afsendt med bestyrelsen som afsender. Vi starter med at formand og kasserer får deres egen mail.
- Det blev besluttet af klubben sponsorerer et Office 365 familieabonnement til deling mellem de relevante (Formand, Kasserer, + evt. andre i bestyrelsen) da det giver meget ekstra arbejde, hvis der anvendes forskellige værktøjer. Prisen er ca. 600 kr. / år.
- Den nye hjemmeside er næsten klar til publicering. Forventet publicering senest 1/5.

Ad. 5 Orientering fra Havnebestyrelsen (HB)

- Vi skal have givet HB besked om hvem som er SKS medlemmer i Bestyrelsen. Det sørger Michael for.
- Havne repræsentantskabsmøde er den 30 april, forslag skal være fremme senest 15/3 .
- SKS bør om muligt tale med samme stemme/en tunge
- Vi skal i bestyrelsen sikre at vi er bedre orienteret om hvad der foregår i HB.
- Torsten har sendt forslag til ændringer af havnens vedtægter vedr. regler om indkaldelse af ekstraordinært repræsentantskabsmøde og vedtagelse af budget.
- HB har nedsat et udvalg, der skal gennemgå havnens vedtægter. Torsten har bedt HB vurdere et forbud mod dobbeltmandater således, at man ikke samtidig kan sidde i HB og repræsentantskab.
- Der skal forhandles ny brugsret kontrakt med kommunen, der skal træde i kraft i 2025.
- Bo sender eget forslag om nedsættelse af elpriser fra nuværende 5 kr. / kWh til HB.

Ad. 6 Evaluering af GF

- Bestyrelsen var glade for det flotte fremmøde. Der var en god og åben dialog også om et par ømtålige punkter.
- SKSs vedtægter. Vi skal sikre, at de er opdateret og de skal sendes til godkendelse i kommunen.
- Medlemmerne opfordres til at henvende sig til bestyrelsen, hvis man gerne vil yde et bidrag.
- Det bør omtales i et nyhedsbrev inden GF, hvilke poster der bliver ledige. Spørgsmålet er om alle poster skal være besat inden GF eller vi kan afvente selve GF. Vi skal sikre at det ikke kommer til at være for lukket således at evt. kandidater afholder sig fra at melde sig.

Ad. 7 Ideer til det kommende års bestyrelsesarbejde

- Ide til overvejelse: Kan ikke medlemmer også deltage i SKS ture? Kan vi evt. åbne for deltagelse fra andre klubber.? Hvilke udgifter har SKS til fælles ture?
- Vi vender det med aktivitetsudvalget.
- Der har været store omkostninger til skolebåden. Kan vi få flere unge ind i SKS og ud og sejle? Tristan havde flere ideer. De unge skal fanges på de rigtige platforme. De unge reagerer på det, de ser og hører, ikke det de læser. Altså mere Instagram fremfor FB og hjemmesider, mere video end tekst.
- Skal vi have en profil på Instagram, der kan vække opmærksomhed og invitere til sejlads i skolebåden eller "Sejlsammen" i medlemmernes både.
- Tristan tager første skridt til etablering af Instagram. Har mange ideer til indhold på platformen. Target group er personer med interesse for sejlbåde.
- Punktet om det kommende års arbejde tages op igen

Ad 8 Eventuelt

- Bo arbejder på VHF kursus. Håber at det første test forløb kan løbe af stablen 10/4
- Stig laver intro til Google fælles drev på næste møde ligesom vi ser på den nye hjemmeside inden den publiceres
- Der var drøftelse om vi har brug for fysisk medlemskort. Kun ca. 1/3 af kortene er blevet afhentet. Alternative løsninger blev vendt. F.eks. medlemsliste, bankkvittering og login til SKS-hjemmeside for medlemmer. Bo ser på muligheden for at der kan skabes et login for medlemmer.

Ad 9 Næste møde

- 9/4 kl. 19:00 med spisning
- 23/4 kl. 19:00 formentlig inviterer vi SKSs medlemmer af havnerepræsentantskabet.